
Koszalin, dnia 24 czerwca 2021 r. 

Zapytanie do Prezydenta zgłoszone na sesji Rady Miejskiej w dniu 24.06.2021 r. 

Jaki jest plan realizacji zadania dotyczącego oznakowania poziomego na drogach w 2021 r. (zakres, 
terminy itp) 
Jak wygląda na dzisiaj wykonanie tego zadania. 

Krystyna Kościńska 


